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Betreft: financiële consequenties uitspraken wethouder Jansen 

 

Venray, 16 augustus 2013  

 

Geacht College, 

 

SPOVenray werd verrast door de uitspraak van wethouder Jansen in de Peel en Maas van 27 

juni jl. In het betreffende artikel was te lezen dat de wethouder Jansen bereid zou zijn om 

financieel bij te springen om de Antoniusschool te Veulen één jaar langer open te houden met 

drie groepen. 

Al in april 2013 is in de stuurgroep Kleine Scholen Convenant aangegeven dat SPOVenray 

niet in staat is om 2 jaar lang de school met drie groepen open te houden. De kosten ervan zijn 

€ 100.000  hoger dan de inkomsten die de school krijgt en boven de extra financiële inzet die 

SPOVenray dit schooljaar doet. 

In hetzelfde overleg is aangegeven dat SPOVenray wel in staat is de school één jaar open te 

houden met drie groepen of twee jaar met twee groepen. Dit laatste is door alle partijen als 

ongewenst beoordeeld. 

Helaas is er toen in het stuurgroepoverleg, maar ook niet in een later stadium een aanbod 

gedaan, zoals dat er nu klaarblijkelijk ligt. Zelfs niet in de meest recente mail van dhr. Jansen 

aan SPOVenray van 25 juni j.l. is sprake van mogelijke financiële steun voor de school. 

 

In overleg met ouders, Oudervereniging en Medezeggenschapsraad is het besluit genomen  

om in het belang van de kinderen de school nog één jaar open te houden met drie groepen.  

Dit heeft als consequentie dat er op korte termijn een fusietoets moet plaatsvinden, conform 

de richtlijnen van het Ministerie. Echter nu te lezen was dat de gemeente Venray bereid is bij 

te betalen voor het langer openhouden van de Antoniusschool, rijst de vraag of er al dit 

schooljaar een fusietoets moet plaatsvinden. 

 

Vanwege bovenstaande wil ondergetekende  het College twee vragen stellen: 

a. Gaat de gemeente Venray inderdaad een dergelijke financiële bijdrage beschikbaar stellen 

voor schooljaar 2014-2015? 

b. Gaat de gemeente dit weer doen als mogelijkerwijs nog meer scholen op termijn zouden 

moeten fuseren? 

 

In afwachting van uw antwoord, teken ik, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Y. Raaijmakers, 

College van Bestuur SPOVenray. 

 

cc: fractievoorzitters politieke partijen gemeenteraad. 


